
 

 

 

 

 

Protokoll styrelsemöte onsdagen den 2 mars kl. 19. 
 

1. Mötets öppnande 

Börje öppnar mötet. 

2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Kjell justerar protokollet 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänd 

4. Föregående mötesprotokoll 

Tobias går igenom föregående protokoll 

5. Information från ordförande 

Börje informerar om att inget särskilt kommit in. Vi har blivit inbjudna till ordförande 

konferens 20/3. 

6. AU-Beslut   

Inga Au Beslut 

7. Kassarapport Örjan  

Örjan  

8. Inkommande rapporter/ärenden 

Glenn informerar om statistik gruppens arbete med nya Stövarfakta.  

9. Rapport från redaktionskommittén Sista nr 1 mars /tidningen 

Många intressanta uppslag.  

10. Rapport från Avelskommittén Tobias 

Nästa möte sön 6/3. 

11. Rapport från medlemskommittén 

U-listan utskickad till alla.  

12. Rapport från klubbshopen/priskommittén Kjell 

Kjell inventerar lagret i klubbshopen. Glenn har förslag på mössa till klubbshopen. 

13. Rapport från rävkommittén     Tobias 



 

Hamiltonräven har haft 9 startande prislista kommer inom kort. 

14. Samarbete med andra ras klubbar första mötet avgjort  

Mötet var bra vi kommer att hålla möte igen inom kort. Vi kommer att göra skrivelser 

tillsammans. 

15. Årsmöte plats Ockelbo 23 APRIL bokad 

Mötet kommer bli på Scandic väst den 23/4 bokat och klart.  

16. Avtal svedea samt Engelsson 

Vi har avtalsförslag med Svedea försäkring Börje kontaktar dem. Niklas kontaktar och gör klart 

om nya produkter med Engelssons. 

17. Möte med Hamilton ringen första mötet klart  

Ett mycket trevligt möte där vi diskuterade avel och flera ”spörsmål”. Vi pratade om 

förslag om en fjärde hund till raskampen kanske en rävhund föreslår Tobias. 

18. Uppgifter till årsmötet / priser mm /motioner 

Verksamhetsberättelse  upprättas av styrelsen tillsammans. Priserna till olika hundar ordnar 

Kjell. Rapport från avels kommittén. Vi ordnar med förslag till mötesordförande. 

Årsmöteshandlingar läggs ut på hemsidan.  

Motioner till årsmötet angående HD-röntgen inkommen av Eskil Johansson, motionen avslås 

men styrelsen lägger ett förslag om vidare behandling av HD-frågan. Glenn och Tobias tar 

fram ett förslag till nästa styrelsemöte för vidare behandling vid årsmötet.  

Motion till Hamiltonstövare föreningens årsmöte 2022 angående exteriör bedömning 

för rekrytering av nya exteriör domare. Motionen bifalls enhälligt. 

       19 övriga frågor 

             Börje deltar i ordförande möte med Svstkl den 20/3.  

             Till stövar fullmäktige 4-5 juni åker vi med minst två delegater. 

       20  Nästa möte 

              Ons 30/3 19:30. 

       21  Mötets avslutas 

              Börje avslutar mötet. 

        

       

        

 

 


